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Ithra at Beijing International Book Fair 2024 – factsheet
阿卜杜勒阿齐兹国王世界文化中心参加
 2024 年北京国际图书博览会
（资料手册）

Introduction
简介

The King Abdulaziz Center for World Culture (Ithra) participates in the 30th edition of the Beijing International Book Fair, taking place in Beijing, China, from June 19-23, 2024, with Saudi Arabia as guest of honor. Through its first ever participation in BIBF, Ithra aims to introduce itself as a destination of inspiration in Saudi Arabia and one of its most prominent platforms for cross-cultural communication and engagement. It aims to highlight the Ithra Library as a cutting-edge library that acts as a significant source of knowledge-sharing and intellectual development for reading enthusiasts in the Kingdom. Other offerings include the Ithra Digital Library, a digital haven of over 50,000 free ebooks and audiobooks for book lovers based anywhere in the world.
        阿卜杜勒阿齐兹国王世界文化中心（Ithra）于 2024 年 6 月 19 日至 23 日参加在中国北京举行的第 30 届北京国际图书博览会。沙特阿拉伯是本届博览会的主宾国。通过首次参加北京国际图书博览会，Ithra 立志成为沙特阿拉伯的灵感之源和一个重要的跨文化交流与互动性平台。作为一家前沿图书馆，Ithra图书馆是沙特阅读爱好者在知识共享和智力发展方面的重要来源。此外，Ithra 数字图书馆馆藏 5万多本免费电子书和有声读物， 是世界各地图书爱好者的数字天堂。

Highlighting Ithra’s presence at BIBF is the launch of the Mandarin version of Al Mu’allaqat for Millennials book on June 19, 2024, in collaboration with Peking University. The book is a collection of ten pre-Islamic Arabic qaṣīdahs (odes), each considered to be the best piece of the most famous Arab poets of the 6th century. The selection originally enjoys a unique position in Arabic literature, representing the finest of early Arabic poetry. Ithra’s version is intended to educate newer generations about the values of these ancient poems, and to share knowledge through language aimed at various reading levels.
        Ithra 将于 2024 年 6 月 19 日与北京大学联合推出专为千禧一代出版的中文版《悬诗》，这也是 Ithra 参加本届书展的一大亮点。该书收录了十首伊斯兰教创立前的阿拉伯语颂诗，每首都被认为是六世纪最著名的阿拉伯诗人的佳作。该诗选原本在阿拉伯文学中享有独特地位，代表了早期阿拉伯诗歌的精华。Ithra 的版本旨在教育年轻一代了解这些古代诗歌的价值，满足不同阅读水平群体的需求。

· King Abdulaziz Center for World Culture (Ithra)
An architectural icon in the city of Dhahran, in Saudi Arabia’s Eastern Province, the King Abdulaziz Center for World Culture (Ithra) was created with the aim of supporting the growth of the knowledge economy in the Kingdom, and to build cultural bridges with the rest of the world’s cultures. The building covers an area of 80,000 square meters and consists of a four-story state-of-the-art library, the 18-story Ithra Tower, the Idea Lab, the free-standing Energy Exhibit, a five-gallery museum, a 315-seat cinema, a 900-seat performing arts theater, a 1600-square-meter Great Hall and the Children’s Museum.
阿卜杜勒阿齐兹国王世界文化中心（Ithra）
        阿卜杜勒阿齐兹国王世界文化中心（Ithra）是沙特阿拉伯东部省份城市达兰的标志性建筑，创建目的是支持沙特国内知识经济的发展，并搭建与世界其他文化交流的桥梁。该建筑占地 8万 平方米，包括一座四层的一流图书馆、18 层的 Ithra 塔楼、创意实验室、独立式能源展厅、一座有五个画廊的博物馆、一家可容纳315 位观众的影院、一个可容纳 900 人的剧场、一个占地面积1600平方米的大会堂和一个儿童博物馆。

· The Ithra Library
Ithra’s Library is a haven for readers, learners and lovers of books and knowledge. It is the first digitally integrated library in Saudi Arabia, and one of the largest public libraries in the region, offering over 340,000 books in English and Arabic. A dynamic place of learning and activity, the Ithra Library is designed to foster individual and collaborative learning while nurturing a love of reading, discovery and the pursuit of knowledge. The Library was nominated for IFLA’s Public Library of the Year 2022 Award.
The first floor contains a robust collection of books for children and young adults. The second floor includes poetry and literary collections, while the third floor offers books related to philosophy, science, technology and the arts. The fourth floor specializes in history, geography, and biographies.

Ithra图书馆
        Ithra图书馆是读者、学员、书籍和知识爱好者的天堂。它是沙特阿拉伯第一家数字集成图书馆，也是该地区最大的公共图书馆之一，收录英文和阿拉伯文图书 34 万余册。Ithra 图书馆是一个充满活力的学习活动场所，致力于促进个人和团队协作学习，同时培养对阅读、发现和知识的热爱。该图书馆获得了国际图书馆协会联合会2022年度最佳公共图书馆提名。
        一楼收藏了大量儿童和青少年书籍，二楼馆藏包括诗歌和文学类图书，三楼收藏与哲学、科学、技术和艺术相关的书籍，四楼专门收藏历史、地理和传记类书籍。

· The Ithra Digital Library
The Ithra Digital Library offers more than 50,000 ebooks and audiobooks in English and Arabic, and over 7,000 newspapers and magazines. This golden opportunity is open to anyone based anywhere in the world; all they need to do is get the free Ithra Digital Library Membership.
Easy access to Ithra’s collection of ebooks and audiobooks is also available through the Libby App, where those who have the Ithra Digital Library Membership can easily borrow their favorite books. Ithra’s collection of newspapers and magazines, on the other hand, is available on the PressReader App, where those who have a free Ithra account can read & download their preferred newspaper or magazine.
Ithra数字图书馆
        Ithra 数字图书馆提供 5万多种英语和阿拉伯语电子书和有声读物，以及 7000 多种报纸和杂志。对于世界各地的读者来说，这是一个绝佳的机会，他们只需获得免费的 Ithra 数字图书馆会员资格，就可以借阅电子书。
        通过 Libby 应用程序，注册 Ithra 数字图书馆会员资格的用户可以轻松借阅自己喜欢的电子书籍。Ithra 的报纸和杂志可在PressReader 应用程序上阅读，持有免费 Ithra 账户的用户可在该应用程序上阅读和下载自己喜欢的报纸或杂志。

· Ithra Publications
Ithra's role is not limited to designing cultural programs and promoting knowledge, but the Center also documents and presents them through printed and digital publications in various fields. These publications are the result of supporting and empowering entities, researchers and writers whose works enrich the creative and cultural communities in the Arab world.
Ithra displays 25+ publications in its booth at BIBF, including the famous Muallaqat book which has been translated into six languages, and Al Hijrah: In the Footsteps of the Prophet, which is available in both English and Arabic. Ithra also produces a cultural magazine called Ithraeyat, a Saudi-driven platform with an expansive international outlook capturing the art scene and the culture of art by bringing together a mosaic of stories collected from across the Kingdom, the MENA region and beyond.

[bookmark: _GoBack]Ithra出版物
        除了文化活动策划和知识普及，Ithra 还出发行涵盖多个领域的纸质和数字化出版物。这些出版物是记录知识、传递信息的载体，也是研究人员和作家的成果，致力于文化创意的普及与推广。
        本次Ithra 展台上展示了 25 种以上的出版物，其中包括著名的《悬诗》，该书目前已被翻译成六种语言，此外还有《希吉拉：追随先知的脚步》的英文和阿拉伯文版本。Ithra 还出品了一本名为《伊斯莱亚特》的文化类杂志，这是一个以沙特为主的平台，具有广阔的国际视野，收录了从沙特、中东地区和其他地区收集的奇闻异事，活灵活现地展现艺术场景和文化。


· Al-Qafilah Magazine

[bookmark: _Hlk167719279]Al-Qafilah Magazine is Saudi Aramco’s culturally rich and diverse bi-monthly magazine aimed at the Arabic-speaking public. Deemed one of the leading magazines in the Kingdom, Al-Qafilah’s first issue was published in October of 1953, and today, Aramco distributes it across the Kingdom and beyond for free, in an effort to spread culture and knowledge as well as enrich Arabic content everywhere. The magazine covers topics such as culture, literature, art, philosophy, science, community, and more. Visit Al-Qafilah Magazine’s website at https://qafilah.com/

《阿尔卡菲拉》
        《阿尔卡菲拉》是沙特阿美主办的、面向阿拉伯语人群出版的文化类双月刊，内容丰富多元。从1953年创刊至今，《阿尔卡菲拉》被认为是沙特国内一本权威杂志。沙特阿美在沙特国内免费发行该杂志，积极传播文化和知识，推广普及阿语文化。杂志主要刊登文化、文学、艺术、哲学、科学、社区等方面的文章。欲了解更多相关信息， 请访问https://qafilah.com/ 



Ithra’s Launch of the Mandarin Version of “Al Mu’allaqat for Millennials”

Title: Mandarin Al Mu’allaqat for Millennials Book Launch
Day: June 19, 2024.
Location: Ithra’s Booth
Time: 10:00-10:35 AM
Description: Ithra is launching the Mandarin version of its book Al Mu’allaqat for Millennials in collaboration with Peking University, making it the 6th language that the book is translated into. The book consists of ten ancient poems that are considered some of the most classic poems in Arabic poetry. Ithra’s version aims to introduce these poems to new readers in the younger generation through easy-to-understand language.
The event will include an introduction by Vice President of Public Affairs at Aramco Asia, an opening speech by the Head of Ithra Library, a representative from Peking University who oversaw the book’s translation, the book launch moment, a book distribution session, and a tour of the Ithra booth. The event will be attended by guests from Aramco Asia, Ithra, Saudi Ministry of Culture, Chinese Ministry of Culture, and Peking University.


Ithra推出专为千禧一代出版的《悬诗》中文版
事件：专为千禧一代出版的《悬诗》中文版首发式
日期: 2024年6月19日
地点: Ithra 展位
时间：上午10：00 – 10：35

        Ithra 与北京大学合作, 推出专为千禧一代出版的中文版《悬诗》，这也是《悬诗》的第六个语种版本。诗集收录了十首远古诗歌，每首都是阿拉伯诗歌中的经典佳作。Ithra版本目的在于以通俗易懂的语言将这些诗歌介绍给年轻一代读者。
        阿美亚洲公共事务副总裁将主持首发式，Ithra 图书馆馆长、参与翻译工作的的北京大学专业人员将致辞。仪式还将包括新书首发、图书发放、以及参观 Ithra 展台。来自阿美亚洲、Ithra、沙特文化部、中国文化部和北京大学的嘉宾将出席本次活动。
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